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Referat	fra	bestyrelsesmøde	den	20.9.2022	

 

  Referat fra bestyrelsesmøde.  

Tid  Tirsdag den 20.9.2022 kl. 09.45 

Sted  Hos KMD, Lauritzens Plads, Aalborg 

   

Dagsordenforslag 

1. Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde 

Begge blev godkendt. 

 

2. Gensidig orientering, herunder evaluering af turen til Frederik den 7.s 

kanal i Løgstør. 

Positive tilkendegivelser for den guidede tur på kanalen, bortset fra 

vendingen ude på fjorden. Tillige kom der også positive 

tilkendegivelser for det efterfølgende traktement på restauranten på 

Attrup Havn. 

 

3. Klubformandskonference den 2‐3.november 2022 (herunder brugen 

af krypterede mails). 

Anne Grete deltager. 

Alle er godt i gang GDPR. 

Dagsorden blev gennemgået. Der var ingen bemærkninger til 

emnerne. 

 

4. Planlægning af kommende aktiviteter 



Der er udsendt indbydelse til gåtur i Aalborg for at se på gavlmalerier. 

Turen starter i Danmarksgade og slutter ved tidligere Spritfabrik. 

Traktementet nydes på Cafe Fair. 

Nyt arrangement bliver i november 2022 med ølsmagning på 

Restaurant Basement i Løkkegade. 

Seniorsammenkomsten er den 5.oktober 2022 og bestyrelsen 

gennemgik ordrekladden sammen med Helle L. Oplægget var godt og 

bestyrelsen gik ind for dette. Bestyrelsen møder kl. 12. for at hjælpe 

til med det praktiske arbejde.  

Vi holder næste bestyrelsesmøde den 12.12.2022, kl. 10 hos KMD. 

Efterfølgende frokost måske på Restaurant Frederiksberg. 

På dagsordenen bliver Nytårskuren, som måske holdes i Vestre 

Havnepromenade. 

På bestyrelsesmødet den 14.2.2023, kl. 9.30 hos KMD skal 

generalforsamlingen bl. a. planlægges. 

 

5. Økonomi 

Kasserer oplyste, at vi har en beholdning på ca. 23.000 kr. Bestyrelsen 

har besluttet, at der skal være en buffer på ca. 13.000 kr. Regnskabet 

for 2022 ser fornuftig ud. 

 

6. Eventuelt 

Vi vil reklamere lidt mere for vores seniorforening, derfor skal den 

gamle folder have et lift. Jens er tovholder. Der har mellem 

bestyrelsesmedlemmerne været lidt mailkorrespondance. Den vil 

være klar til udlevering til seniorsammenkomsten. 
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